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HRVATSKO GEODETSKO DRUŠTVO 
CROATIAN GEODETIC SOCIETY 

Na temelju članka 10. Statuta Hrvatskoga geodetskog društva Sabor Hrvatskoga geodet
skog društva, održan 19. svibnja 2000. u Puli, donio je

PRAVILNIK
o dodjeli priznanja i nagrada

Članak 1.

Ovim Pravilnikom propisuju se način dodjele i vrsta priznanja i nagrada.

Članak 2.

Priznanja se dodjeljuju na proširenoj sjednici Predsjedništva ili na skupu Hrvatskoga geo
detskog društva.

Članak 3.

Obrazložene prijedloge za dodjelu priznanja i nagrada podnose članovi ili udruge geodeta
Upravnom odboru HGD-a.
Odluku o dodjeli donosi Predsjedništvo.

Članak 4.

Priznanja se dodjeljuju jednom godišnje članovima HGD-a i drugima za:
- izniman doprinos u radu HGD-a
- promicanje geodetske struke i HGD-a u društvu
te istaknutim mladim stručnjacima.

Članak 5.

Priznanje se ne može dodijeliti članu dok obnaša neku od dužnosti u tijelima HGD-a.

Članak 6.

Uz priznanja se dodjeljuju i novčane nagrade. Visina nagrade utvrđuje se ovisno o raspo
loživim sredstvima Društva.

Članak 7.

Ovaj Pravilnik donosi Sabor HGD-a, a stupa na snagu danom donošenja.

Predsjednik HGD-a
Profdr.sc. Zdrauho Kapović
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ZAPISNIK
s 14. sjednice Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva

Četrnaesta sjednica Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva održana je 15. rujna
2000. u Turističkom naselju Zaton kraj Zadra. Sjednici su nazočili: Z. Kapović, Z. Čurik, J.
Donđivić, P. Nikolić, D. Medak, Z. Kuten, M. Roić, D. Butković, M. Alilović, D. Posavac,
V. Kovač, M. Bosiljevac, K. Cukor, V. Jakopec, D. Špoljarić, Ž. Buzuk, T. Pavelić, J.
Obrež-Špoljar, S. Galić, P. Ljubić, N. Javoran, S. Pervan, E. Bljajić, M. Cigić (zamjenik rav
natelja DGU), D. Delač (predsjednik razreda Komore) i M. Arnautović (odvjetnica HGD-a).
DNEVNI RED:

1. Otvaranje sjednice i utvrđivanje dnevnog reda
- Pozdravna riječ

2. Izvješće o Danima hrvatskih geodeta, održanima u Puli od 18. do 21. 5. 2000.
3. Donošenje odluke o organiziranju Drugoga hrvatskoga kongresa o katastru te imeno-

vanje odgovarajućih odbora
4. Izvješće o Geodetskom listu
5. Izvješće odvjetnice HGD-a i predsjednika Suda časti
6. Pokretanje postupka kandidiranja članova za priznanja HGD-a
7. Prijedlog o prijeboju (kompenzaciji) potraživanja s HTC Babin kuk-Dubrovnik
8. Izbor pročelnika i članova stručnih odbora i sekcija HGD-a
9. Izvješće o izradbi članskih iskaznica

10. Različito

Ad 1) Sjednicu je otvorio predsjednik Zdravko Kapović pozdravljajući zamjenika ravnatelja
DGU Marka Cigića, predsjednika razreda Komore Damira Delača kao i sve nazočne. Prije
prelaska na raspravu po točkama dnevnog reda, nazočne je pozdravio Nenad Javoran te iz
nio plan aktivnosti nakon sjednice.

Ad 2) Predsjednik HGD-a podnio je izvješće o Danima hrvatskih geodeta održanima u Puli.
Stručni je sadržaj bio zanimljiv, dobro osmišljen i prezentiran od kolega iz Gradskog zavoda
za katastar i geodetske poslove grada Zagreba. Svima njima Predsjedništvo Hrvatskoga ge
odetskog društva zahvaljuje, a posebne su zahvale upućene pročelniku Ureda Stjepanu Ga
liću te Zlatku Šurini.
Na "Okruglom stolu", koji je bio vrlo dobro posjećen, raspravljalo se o mnogim temama.
Opća je konstatacija da su teme, pitanja i odgovori zaokupili pozornost svih nazočnih i da je
skup uspješno završen. Neki članovi Predsjedništva (S. Galić, D. Medak) smatraju da bi
teme za raspravu ipak trebale biti zadane.
Sabor Hrvatskoga geodetskog društva prošao je uobičajeno. Izabrani su novi Upravni odbor
HGD-a (Z. Čurik, J. Donđivić, Z. Kuten D. Medak, P. Nikolić, A. Sošić i M. Roić), novi
predsjednik Nadzornog odbora (J. Obrež-Špoljar), predsjednik Suda časti (S. Galić), a za još
4 godine produžen je mandat dosadašnjem predsjedniku HGD-a (Z. Kapović).
Zabavni dio, geodetski bal (svečana večera), bio je organiziran malo drugačije nego inače.
Nakon večere u "matičnim" hotelima, održan je geodetski bal u hotelu "Brioni". Svi su se
složili da je uz ples, zabavu i voditeljstva Mirne Berend ta večer uspjela. Prijedlog je da se i
ubuduće organiziraju geodetski balovi.
Uz sponzorstvo Državne geodetske uprave te prihodom od izložbi, financijski pokazatelji
govore da je skup završio s viškom prihoda nad rashodima (oko 50000,00 kuna).
Izvješće i prijedlozi jednoglasno su prihvaćeni.
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Ad 3) Prema višegodišnjem planu i programu HGD-a svake druge godine organiziraju se
Susreti geodeta, a svake četvrte Kongres o katastru. Prema tom planu sljedeće bi se godine
(2001.) trebao održati Kongres o katastru. Predsjednik HGD-a predložio je da Kongres
bude na Brijunima. Većina se nazočnih s tim prijedlogom nije složila. Nakon dulje rasprave
u kojoj su sudjelovali Z. Čurik, D. Špoljarić, V. Jakopec, S. Galić prihvaćeno je da se idući
Kongres, u listopadu 2001., i svi budući održavaju u Zagrebu. Tu je relativno lakša organi
zacija Kongresa, vjerojato će skup biti posjećeniji nego da je u kojem drugom gradu, a mno
gima je Zagreb pogodan i glede putovanja.
Kako bi se moglo započeti s pripremama za Kongres, potrebno je imenovati članove Organi
zacijskog i Znanstveno-stručnog odbora. Za predsjednika Organizacijskog odbora imenovan
je Zdravko Kapović a za predsjednika Znanstveno-stručnog odbora Miodrag Roić. Prema
prijedlogu S. Galića Upravni odbor HGD-a treba imenovati ostale članove spomenutih od
bora te prijedlog izložiti na idućoj sjednici Predsjedništva. M. Roić smatra da Znanstve
no-stručni odbor ne bi trebao biti brojčano ograničen, nego da se svi oni koji se smatraju
pozvanima uključe u njegov rad.

Ad 4) Izvješće o Geodetskom listu podnio je glavni urednik prof. dr. se. M. Roić. Budući da
je doc. dr. se. G. Novaković podnijela ostavku na mjesto zamjenice glavnog urednika, glavni
urednik predlaže da se doc. dr. se. S. Frangeš imenuje na tu dužnost.
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.
Da bi se ojačao međunarodni status Geodetskoga lista, M. Roić predlaže da se u Urednički
odbor imenuju prof. dr. Thomas Wunderlich iz Munchena i prof. dr. se. Alojz Kopačik iz
Bratislave.
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.

Ad 5) M. Arnautović, odvjetnica HGD-a, podnijela je izvješće o pristiglim pritužbama (pri
javama) HGD-u B. Kandučara i D. Zadrovića. M. Arnautović obećala je da će spomenutoj
gospodi vrlo brzo poslati odgovore na njihove pritužbe. Ističe kako je veseli što su, u desetak
godina, pristigle samo dvije prijave. To je znak da geodeti savjesno, točno i s velikom odgo
vornošću rade svoj posao.
Sa stajalištem M. Arnautović složio se i S. Galić, predsjednik Suda časti.

Ad 6) Predsjednik HGD-a ističe da bi prijedloge za priznanja, kao i njihova obrazloženja,
trebalo što prije napisati i poslati Upravnom odboru HGD-a. Nastojat će se nadoknaditi
propusti proteklih godina, u kojima se priznanja nisu dijelila, pa se očekuje da će iduće godi
ne biti dodijeljen veći broj priznanja (jasno, ako će prijedlozi biti potkrijepljeni adekvatnim
obrazloženjima).
Prijedlozi za priznanja primaju se do kraja travnja 2001. godine.

Ad 7) Godine 1998. održan je X. susret geodeta u Dubrovniku (HTC Babin kuk). Naknad
nim je uvidom utvrđeno da HTC Babin kuk duguje HGD-u oko 20 000,00 kn. Povrat novca
moguć je u obliku kompenzacije. U diskusiji, u kojoj su sudjelovali P. Nikolić, D. Delač, S.
Galić, zaključeno je da se za kompenzaciju pobrine neka putnička agencija. U tom će se smi
slu odvijati razgovori na relaciji HGD - Babin kuk, a svi neophodni dogovori rješavat će se
na sjednicima Upravnog odbora.

Ad 8) Prema Statutu HGD-a Predsjedništvo imenuje pročelnike i članove devet (9) struč
nih odbora i dvije (2) sekcije. HGD ima (prema statutu FIG-e) stručne odbore za: stalešku
problematiku i zakonodavstvo (pročelnik F. Ambroš), profesionalnu izobrazbu (M. Pozder),
upravljanje prostornim informacijama (M. Roić), hidrografska mjerenja (S. Mastelić-Ivić),
geodetske instrumente i mjerne metode (Z. Lasić), inženjerska mjerenja (Z. Kapović), kata
star nekretnina i uređenje zemljišta (D. Pahić), gradsko i regionalno planiranje (D. Medak),
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vrednovanje zemljišta (D. Mioč) te sekcije za kartografiju (N. Frančula) i fotogrametriju i
daljinska istraživanja (Z. Biljecki).
J. Obrež-Špoljar prijavljuje se za rad u Odboru za katastar nekretnina i uređenje zemljišta,
a J. Donđivić u Odbor za stalešku problematiku i zakonodavstvo.
Prof. Roić je obavijestio nazočne da je funkciju predstavnika HGD-a prema FIG-u, koju je
dosada on obavljao, preuzeo D. Medak. Predlaže da se imenuju pročelnici Stručnih odbora
(što je već i učinjeno), koji će predložiti članove "svojih" odbora. Po njegovu mišljenju dosa
dašnji rad stručnih odbora bio je jako loš, izuzev Odbora za stalešku problematiku i zakono
davstvo (voditelj Arnbroš) te sekcije za kartografiju. Treba učiniti sve da se rad stručnih od
bora poboljša.

Ad 9) Iako je donesena odluka o izradbi članskih iskaznica, to još nije učinjeno zbog teško
ća s neadekvatnim popisom članova te nedostataka relevantnih podataka. Odlučena je da se
Udrugama ponovo pošalju popisi članova da ih ažuriraju. Nakon toga će se, prema prijedlo
gu S. Galića, iskaznice izraditi za one članove čiji podaci postoje u tajništvu HGD-a. V. Ja
kopec izrazio je nezadovoljstvo zbog stalnog problema s evidencijama i česte potrebe za
ažuriranjem podataka. M. Alilović i Z. Buzuk predlažu da se usvoji zadnji, ažurirani popis, i
prema njemu izrade iskaznice.

Ad 10) D. Delač dao je kratko izvješće o Komori hrvatskih arhitekata i inženjera u gradi
teljstvu. Trenutačno Komora broji 7850 članova od čega je 430 dipl.ing. i ing. geodezije.
Odbijena je oko 40 zahtjeva naših kolega, a primljeno 112 molbi geometara za prijam u Ko
moru. U Komori se intenzivno radi na sastavljanju cjenika geodetskih usluga.

Na kraju sjednice, predsjednik se zahvalio djelatnicima Turističkog naselja Zaton, posebno
Frani Skonlaru, direktoru naselja, te kolegama N. Javoranu i E. Bljajiću što su učinili sve
da nam Zaton, Zadar i Kornati ostanu u nezaboravnoj uspomeni.

Ružica Bošnjak

SINIŠA MASTELIĆ IVIĆ, DOKTOR TEHNIČKIH ZNANOSTI

Siniša Mastelić Ivić, dipl. ing. geod., 29. lipnja 2000. na
Tehničkom sveučilištu u Beču obranio je doktorski rad pod
nazivom Untersuchungen zur Modellanpassung mit rnodifi
zierten Kalman-Filtern bei Deformationsanalysen (Istraži
vanje prilagođavanja modela s modificiranim Kalmanovim
filtrom kod analiza deformacija) te mu je dodijeljen naziv
doktora tehničkih znanosti (Doktor der technischen wissen
schaften). Rad je nastao kao plod znanstvenih istraživanja
za vrijeme četverogodišnjega studijskog boravka kolege Ma
stelića Ivića na Tehničkom sveučilištu u Beču. Mentor mu
je u izradbi doktorata bio svjetski priznati stručnjak i znan
stvenik prof.dr.sc. Heribert Kahmen, a komentar prof.dr.sc.
Wolfgang Niemeier s Tehničkog sveučilišta Braunschweig.
Siniša Mastelić Ivić rođen je 14. prosinca 1961. godine u
Splitu. Osnovnu i srednju školu završava u Splitu. Nakon
odsluženog vojnog roka, 1981. godine upisuje se na Geodet
ski fakultet Sveučilišta u Zagrebu. U lipnju 1988. godine

izabran je za asistenta u Zavodu za inženjersku geodeziju Geodetskog fakulteta Sveučilišta
u Zagrebu. Godine 1992. upisao je doktorski studij na Tehničkom sveučilištu u Beču, gdje je
obranio doktorski rad 29. lipnja 2000.


